



STEPPING INTO GOD'S BIGGER DREAMS

Dream Now, Part 6 Pastor Andy Wood April 5–6, 2025

"Get ready to cross the Jordan River into the land I am about to give to them—to the Israelites."

Joshua 1:2b (NIV

the Israelites."	Joshua 1:2b (NIV)
How to Step Into God's Bigger	· Dreams:
1 for t	he dream.
people: 'When you see the ark of the priests, who are Levites, carrying it,	rroughout the camp, giving orders to the e covenant of the Lord your God, and the you are to move out from your positions and vay to go, since you have never been this way Joshua 3:2-4a (NIV84)
A good plan helps order your	r steps.
"The plans of the diligent lead surely comes only to poverty."	v to abundance, but everyone who is hasty Proverbs 21:5 (ESV)
2 for t	he dream.
amazing things among you.' Joshua	e yourselves, for tomorrow the Lord will do said to the priests, 'Take up the ark of the people.' So they took it up and went ahead of Joshua 3:5-6 (NIV84)

Preparation helps you be ready to step.

3	for the dream
V	ioi tiic aicaii

"And the Lord said to Joshua, 'Today I will begin to exalt you in the eyes of all Israel, so they may know that I am with you as I was with Moses. Tell the priests who carry the ark of the covenant: "When you reach the edge of the Jordan's waters, go and stand in the river.""

Joshua 3:7-8 (NIV84)

Positioning puts you in place for a
...

"So when the people broke camp to cross the Jordan, the priests carrying the ark of the covenant went ahead of them. Now the Jordan is at flood stage all during harvest. Yet as soon as the priests who carried the ark reached the Jordan and their feet touched the water's edge, the water from upstream stopped flowing. It piled up in a heap a great distance away, at a town called Adam in the vicinity of Zarethan, while the water flowing down to the Sea of the Arabah (the Salt Sea) was completely cut off. So the people crossed over opposite Jericho. "

Joshua 3:14-16 (NIV84)

Whose life will be different because you stepped into God's dreams?

Take your next steps!



1. plan 2. prepare 3. position 4. miracle

saddleback.hk





踏入上帝更大的夢想

「築夢」計劃(六) 胡安迪牧師 2025年4月5-6日

「現在你要起來‧和眾百姓過這約旦河‧往我所要賜給以色列人的地去。」 約書亞記 1:2 下 (和合本)
踏入上帝更大的夢想:
1. 為夢想做「」
「過了三天·官長走遍營中·吩咐百姓說:『你們看見耶和華你們神的約櫃·又見祭司利未人抬着·就要離開所住的地方·跟着約櫃去。使你們知道所當走的路·因為這條路你們向來沒有走過。』」 約書亞記 3:2-4 下 (和合本)
好的「計劃」助你訂下後續步驟
「勤勞者的計劃必致富足・行事急躁的人必致貧困。」
2. 為夢想做「」
「約書亞吩咐百姓說:『你們要自潔·因為明天耶和華必在你們中間行奇事。』約書亞又吩咐祭司說:『你們抬起約櫃·在百姓前頭過去。』於是他們抬起約櫃·在百姓前頭走。」 約書亞記 3:5-6 (和合本)

「準備」助我們做好邁步的預備

3. 為夢想「自己」

「耶和華對約書亞說:『從今日起,我必使你在以色列眾人眼前尊大,使他們知道 我怎樣與摩西同在,也必照樣與你同在。你要吩咐抬約櫃的祭司說:「你們到了約 旦河的水邊上,就要在約旦河水裏站住。」』」 約書亞記 3:7-8 (和合本)

的位置 「定位自己」讓你處於施行

「百姓離開帳棚,要過約旦河的時候,抬約櫃的祭司乃在百姓的前頭。他們到了約 旦河、腳一入水(原來約旦河水在收割的日子漲過兩岸)、那從上往下流的水、便 在極遠之地、撒拉但旁的亞當城那裏停住,立起成壘;那往亞拉巴的海,就是鹽海 下流的水全然斷絕。於是百姓在耶利哥的對面過去了。」

約書亞記 3:14-16 (和合本)

因你今天踏入上帝的夢想,誰的生命會有所不同?

踏出你的下一步!



1. 計劃 2. 準備 3. 定位 4. 神蹟

saddleback.hk

Follow us @saddlebackhk